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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló 10/2014.
(II . 24.) OGY határozat 124 . (1) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok
benyújtani Varga Mihály nemezgazdasági miniszter Úrho z

„Miért kellett 8 milliárddal megemelni a sportlétesítmények fejlesztésérő l és
kezeléséről rendelkező keretet ?

címmel .

Tisztelt Miniszter úr!

A Magyar Közlöny 2018 . évi 31 . számában jelent meg a Kormány 1067/2018 . (III . 5 .) Korm.
határozata a Központi Maradványelszámolási Alapból történő átcsoportosításáról . A határozat
értelmében a kormány valamivel több mint 8 milliárd forint átcsoportosításáról döntött, mel y
összeg a Maradványelszámolási alapból sportlétesítmények fejlesztésére és kezelésére kerül t
átcsoportosításra.

A fentiekkel összefüggésben kérem önt ő l az alábbi kérdések megválaszolását :

Miért kellett megemelni a sportlétesítmények fejlesztésérő l és kezelésérő l rendelkező
keretet?
A Maradványelszámolási alapból miért pont erre a célra csoportosított át 8 milliárdot a
kormány?
Mennyibe került eddig idén a sportlétesítmények kezelése, üzemeltetése a
kormánynak?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2018 . március 13 .

Szabó Tímea
Független országgyűlési képviselő
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